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ProszE o wyjaSnienie dotycz4ce funkcjonowania kanalizacji deszczowej w
mieScie . Ostatnio, kaZda wigksza ulewa powoduje niedroZno66 lrz4dzeh
odprowadzaj4cych wody opadowe i licme podtopienia. Kto sprawdza i
nadzoruje czyszczenie i udroinianie tych urz1dzeh?
Kiedy miasto przyst4pi do naprawienia potgznej wynvy skarpy wi6lanej prry
ul. Plockiej na wysoko6ci ul. Barskiej spowodowanej ujSciem kolektora
deszczowego. Dlaczego ten terenjest niezabezpieczony i nieogrodzony, w
tym miejscu moZe doj56 do nieszczg6liwego w skutkach wypadku.
Duza grupa mieszkaric6w glosujqca za projektem budowy wiezy widokowej
na wloclawskim Zawi:ilu, w ramach budZetu obywatelskiego jest rozczarowana
decyzj4 Urzgdu Miasta o zaniechaniu tej inwestycji. Proszg o szczeg6lowe
wyja6nienie tej sprawy.
WzdiuZ kanatu Zuzanka zaplotem hrmy MCC Sp. z o. o. (dawna
Hydrobudowa) znajduje sig dzikie wysypisko guzu i r6Znych material6w
budowlanych. Zdariem mieszkaric6w jest to niedopuszczahe i szkodliwe dla
Srodowiska. Proszg o zbadanie tego problemu i skierowanie ewentualnych
wniosk6w do wlaSciwych sfuZb.
Mieszkaricy odcinka ulicy Mielgciiskiej pomigdzy alej4 Janapawla II a ul.
Szyszkow4 alarmuj4 ze do ich drogi k16ra ma charakter pieszo- jezdni bgdzie
wl4cz,ony caly ruchpojazd6w znowo budowanego du2ego obiektu
handlowego, powstajqcego w tym rejonie. Je2eli miasto wydalo zgodg na
budowg tak duzego obiektu to wyjazd iwjazdpowinien byi od ul. Letniej.
Proszg o wyja5nienie tego zagadnienia zanim dojdzie do nieszczgsliwych-
zdarzert.
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W samym centrum miasta znajduje sig zdewastowany, zaroSnigty krzakami i
chwastami dury obiekt stadionu,,Wloclawi,', zbieraj4sig tam r6wnieZ
halailiwe grupy mlodzie Ly, ttprzyk.tzaj4c \cie okoliczrym mieszkafcom.
Proszg o wyegzekwowanie od obecnego wla6ciciela tego terenu jego
uporz4dkowania i wlaSciweg o zabezpieczenia.
Proszg o informacjg, dlaczego prezydent Miasta nie wyplacit firmie Atelier
Architektury lcwofy naleznej za wykonanie prac
zwiqzanych z dokumentacjq termomodemizacji 4 zespol6w szkolnych we
Woclawku. Kwota 140 tys. zl. powigkszona o 2g0 tys. zl. odsetekJest
niebagatelna dla bud2etu miasta a jej utata moZe sig wi4zai ,po*ii^y^i
konsekwencjami, tak2e dla pana prezydenta.
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